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Landbouwbedrijven  -  Energiescans

Het zuivelsymposium van 2021 focuste op de duurzaamheidsinitiatieven in de 
zuivelsector. Er was zowel goed als slecht nieuws. Het positieve is dat ongeveer 40% van 
de melkveehouders al gebruikmaken van eigen energieopwekking (denk maar aan 
windmolens, zonnepanelen of pocketvergisters).

Toch werd op het digitale symposium ook duidelijk dat er nog steeds aardig wat 
uitdagingen en opportuniteiten zijn. Zo blijft het aantal landbouwers dat een energiescan 
heeft ondergaan vrij laag, namelijk 8%. Het aantal landbouwers dat spaarlampen heeft 
geplaatst in de stallen, stagneerde ook rond de 41%. Met de immense stijging van de 
energieprijzen lijkt het toch interessant om hier nog meer in te zetten op de bekendheid 
en het gebruik van deze zaken in de landbouwbedrijven.

1. Kan de minister een overzicht geven voor de volledige legislatuur van het jaarlijkse 
totale aantal energiescans en het aantal landbouwbedrijven dat spaarlampen in de 
stallen installeerde? Zijn er al cijfers voor 2022 beschikbaar?

2. Welke beleidsinitiatieven werden al genomen om de landbouwers aan te moedigen 
een energiescan door te voeren en eventueel spaarlampen in hun stallen te 
plaatsen? Welke budgetten stonden daar tegenover? Is de minister tevreden met het 
huidige resultaat? Zo ja, waarom wel? Zo niet, waarom niet?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Zuhal Demir (989), Jo Brouns (779).



JO BROUNS
VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 779 van 21 juni 2022
van LEO PIETERS

Een gecoördineerd antwoord zal gegeven worden door de Zuhal Demir, Vlaams minister 
van justitie en Handhaving, Omgeving, Energie en Toerisme.


